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Maastricht, 28-03-2017 

Betreft: aanvullende vragen ex. Artikel 48 RvO over magazijncollectie Stadsbibliotheek 

Geachte wethouders Damsma, 

Naar aanleiding van de door ons gestelde vragen ex art 48 RVO, van j . l . 19 maart en in antwoord op uw 
antwoorden d.d. 23 maart, willen we graag aanvullende vragen stellen. 

De door u gegeven antwoorden zijn verontrustend, omdat ze de gevoelde urgentie niet beantwoorden. 
In de eerste vraag zegt u: de historische collectie, bewaard in het Centre Ceramigue, is niet in gevaar. 
Kennelijk heeft u een geheel ander beeld dan de experts die ons benaderden. Daarom stellen we u een aantal 
feitelijke vragen. Die we graag feitelijk beantwoord zien. 

Vragen 
1. Bevindt de historische boekencollecties zich in een geklimatiseerd depot? 
2. Zo ja, welk specifiek deel van de historische boekencollecties? Zo nee, waarom niet? 
3. Welk deel van de historische boekencollecties beschouwt u als cultureel erfgoed? 
4. Wat is de materiele staat van dit gedeelte (cultureel erfgoed) in % slecht, matig en goede staat? 
5. Loopt het conserveringsproject i.s.m. stichting Restauratieatelier Limburg nog op dit moment? 
6. Zo ja, hoeveel % van de te conserveren boeken zijn inmiddels in de afgelopen jaren geconserveerd? 
7. Welk deel van de bijzondere boekencollectie is nog niet geïnventariseerd? 
8. Welk deel van de bijzondere boekencollectie is ingevoerd in de Nationale Centrale Catalogus? 
9. Wat zijn de normen van de Rijksdienst voor Cultureel Erfgoed en de Koninklijke bibliotheek voor 

bijzondere boekencollecties? 
10. Op welke punten voldoet het beheer aan de bovengenoemde normen? 

In uw antwoord op vraag 1 geeft u ook aan: 
Het Centre Céramique is in overleg getreden met de Provincie Umburg om te onderzoeken hoe het uitvoeren van 
deze taken in de toekomst gerealiseerd moet worden en of die taken nog wel louter door het Centre Céramique 
dan wei door meerdere of andere partijen uit de archief- en bibliotheekwereld in Umburg uitgevoerd kunnen 
worden. Hierdoor zou de verantwoordelijkheid voor deze taak, die nu nog exclusief bij een Maastrichtse instelling 
gelegd is en historisch gegroeid is, beter over de provincie gespreid kunnen worden. 

Dit verontrust ons nog meer, omdat u kennelijk hiermee aangeeft dat de gemeente Maasricht niet in staat is 
verantwoordelijk te kunnen zijn voor deze collectie (terwijl uw antwoord bij vraag 6 zegt dat: "de kerntaak van de 
gemeente is het beheer en ontsluiten van de collectie"). Daarom de volgende vraag: 

11. Is het college van mening dat het beheer en de ontsluiting van de historische collectie niet tot haar 
verantwoordelijkheid kan worden gerekend? 

12. Kunt u bovenstaand antwoord in relatie met uw antwoord op vraag 4 van onze vragen d.d. 19 maart 
verklaren en toelichten, waarin u spreekt dat er geen sprake is van een acuut beheer- en 
bewaarprobleem? 
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13. Kunt u bovenstaand antwoord in relatie met uw antwoord op vraag 5 van onze vragen d.d. 19 maart 
verklaren en toelichten, dat de universiteit niet actief is benaderd door de gemeente inzake het beheer-
en bewaarprobleem, terwijl u aangeeft dat de verantwoordelijkheid voor deze taak beter over de 
provincie gespreid zou kunnen worden? Is de universiteit dan niet bij uitstek een geschikte 
gesprekspartner en verdient het uw initiatief tot een gesprek? 

In antwoord op vraag 1 geeft u verder aan: 
"Door inzicht te bieden in de werkelijke situatie en de bezorgde burger te informeren hoopt het college de 
beeldvorming bij te kunnen sturen". U geeft daarbij niet aan op welke manier u het publiek informeert, anders 
dan de "bezorgde burger" te informeren. Vooralsnog is de publieke opinie wellicht groter dan de "bezorgde 
burger". 

Vraag: 

14. Op welke manier gaat u het publiek in algemene zin informeren? 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet. 

Hans Passenier 
Raadslid GroenLinks 

Antoine van Lune 
Raadslid Partij van de Arbeid 




